
 

 

                                                                          

 

Onderhandelingen Sociaal Plan Sappi Maastricht hebben meer tijd nodig 

 
 

Beste leden, 

 

 

Donderdag 25 augustus hebben de directie van Sappi en de vakbonden, FNV, CNV 

Vakmensen en ACV, intensief en constructief onderhandeld over de inhoud van het 

sociaal plan in het kader van de verkoop van de Nederlandse tak van Sappi. Dat 

sociaal plan moet straks de eventuele sociale gevolgen voor die collega’s welke 

betrokken zijn bij de verkoop van Sappi Maastricht, Sappi Netherlands, Services en 

Sappi Biochem opvangen. De gesprekken verliepen in een goede sfeer maar het was 

nog niet mogelijk om tot een voor beide partijen bevredigend resultaat te komen. 

Beide partijen zijn echter optimistisch dat dat op termijn wel gaat lukken.  

 

Mogelijk dat we deze week nog een mogelijkheid vinden om te komen tot een 

onderhandelingsresultaat. Mocht dat niet lukken dan zullen we na 10 oktober weer bij elkaar 

komen om tot een goed en fatsoenlijk sociaal plan te komen dat past bij deze situatie. 

Uiteraard houden we jullie op de hoogte van de ontwikkelingen. En zoals eerder gemeld: de 

leden van de betrokken vakbonden zullen geraadpleegd worden over het te bereiken 

onderhandelingsresultaat en hebben uiteindelijk het laatste woord. 

 
Mede namens de kaderleden , 

Jean Weijzen, Emile Rijvers en Ralph Hamelers, 

 

Jos Poukens     Wilfred Jonkhout  Remy Biesmans 

Bestuurder ACV  Bestuurder FNV  Bestuurder CNV Vakmensen 

jos.poukens@acv-csc.be wilfred.jonkhout@fnv.nl r.biesmans@cnvvakmensen.nl 
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